

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Abbott, a Member of the Queen's Privy Council,—Reports of the Administrator under the Anti-Inflation Act, pursuant to subsection 17(3) of the Act, chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, regarding the reference on (1) R. Bratti and Associates Limited, Concord, Ontario, dated February 2, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/451G-2;

(2) Sanitary Refuse Collectors Inc., Montréal, Québec, dated February 1, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/451H-2;

(3) Haul Away Disposal Services Ltd., Hamilton, Ontario, dated February 1, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/451I-2; and

(4) M. Maurice Steinberg, Montréal, Québec, dated February 2, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/451J-2.

By Mr. Lessard, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Department of Regional Economic Expansion for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 22 of the Department of Regional Economic Expansion Act, chapter R-4, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/28.

By Mr. Roberts, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canadian Broadcasting Corporation, together with the Auditor General's Report on the Accounts and Financial Statement for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 47 of the Broadcasting Act, chapter B-11, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/86.

At 6.00 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Abbott, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapports du Directeur en vertu de la Loi anti-inflation, conformément au paragraphe (3) de l'article 17 de cette Loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-1975-1976, concernant l'affaire mettant en cause (1) R. Bratti and Associates Limited, Concord (Ont.), en date du 2 février 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/451G-2;

(2) la *Sanitary Refuse Collectors Inc.*, Montréal (Qué.), en date du 1<sup>er</sup> février 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/451H-2;

(3) la *Haul Away Disposal Services Ltd.*, Hamilton (Ont.), en date du 1<sup>er</sup> février 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/451I-2; et

(4) M. Maurice Steinberg, Montréal (Qué.), en date du 2 février 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/451J-2.

Par M. Lessard, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du ministère de l'Expansion économique régionale, pour l'année financière terminée le 31 mars 1978, conformément à l'article 22 de la Loi sur le ministère de l'Expansion économique régionale, chapitre R-4, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/28.

Par M. Roberts, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société Radio-Canada, y compris les comptes et les états financiers ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, pour l'année financière terminée le 31 mars 1978, conformément à l'article 47 de la Loi sur la radiodiffusion, chapitre B-11, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/86.

A six heures du soir, la Chambre s'ajourne à demain, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.